
 
Protokół Nr 22/08 

 
z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 

dnia 24 listopada  2008 r. 
odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zakończenia posiedzenia godz. 1150 

 

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy , zastępca i w części dotyczących spraw finansowych 
skarbnik gminy oraz sekretarz urzędu . 
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks oraz w części 
posiedzenia Przewodniczący Rady Jerzy Wojciechowski i radny Edward Lutyński . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne opinie i decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując 
materiały .  
 
Porządek obrad posiedzenia , komisja przyjęła jednogłośnie  w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie  projektów uchwał na sesję, która odbędzie się 28 listopada   2008 r. 
4.Analiza realizacji budŜetu gminy za 9 m-cy 2008 r.  
   Opinia komisji  
5.Informacja Wójta Gminy o stanie mienia komunalnego  
   Opinia Komisji na sesję  
6.Ocena realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych wg programu na rok 2008  
   Stanowisko komisji na sesję  
7.Opracowanie planu pracy komisji na 2009 rok  
   Materiały przedkłada przewodniczący komisji na sesji   
8.Sprawy róŜne   
9.Zamknięcie posiedzenia komisji 
 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 21/08 z poprzedniego posiedzenia , komisja przyjęła jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej sesji, 
komisja je przeanalizowała i przedyskutowała , wysłuchała wyjaśnień , a następnie wydała 
opinię jak niŜej : 
- projekt uchwały Nr XXII/174/08  w sprawie obniŜenia ceny skupu 1 dt Ŝyta do celów  
  wymiaru podatku rolnego 
Wójt Gminy – odnosząc się do tego projektu uchwały wyjaśnił dlaczego proponuje obniŜenie  
średniej ceny skupu Ŝyta podanej przez Prezesa GUS w wysokości 55.80 do ceny 42 zł – tak 
jak w roku obecnym . Kolejno Wójt  przedstawił  jaki byłyby dochody z tytułu podatku 
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 rolnego przy stawce maksymalnej , przy zastosowaniu ceny 42 zł  i 35 zł i jak przedstawia się 
to w stosunku do osób prawnych i fizycznych  . Poinformował o wysokości ceny Ŝyta w 
gminach sąsiednich , powiedział o piśmie grupy rolników o obniŜenie ceny do wysokości 35 
zł  . 
Radny Lutyński odnosząc się do maksymalnej stawki średniej ceny skupu Ŝyta -55,80 
obwiązującej w gminie Kobylanka  poinformował , Ŝe w tej gminie stosowana jest pomoc  dla 
rolników  w innych ulgach i zaapelował do członków  komisji o uwzględnienie jego 
propozycji i propozycji rolników biorąc pod uwagę , iŜ rok 2008 nie był rokiem korzystnym  
dla rolników . 
Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił radnemu uwagę , iŜ nie powinien narzucać komisji 
swojego zdania , a następnie powiedział m.in. o spotkaniu sołtysów w dniu 14 listopada i jak 
była odebrana zaproponowana cena przez Wójta i o sytuacji w rolnictwie .  
Przewodniczący komisji powiedział ,Ŝe wypowiedź radnego traktuje jako opinię , a 
stanowisko komisji będzie podjęte tylko i wyłącznie przez członków komisji . 
Następnie przewodniczący komisji poprosił członków  komisji  o uwagi bądź inne propozycje   
do w/w projektu uchwały .  
Przewodniczący komisji odnosząc się do projektu uchwały powiedział ,Ŝe nie ma zastrzeŜeń 
co do tego projektu  i jego zdaniem naleŜy pozostać na stawce  na poziomie 42 zł . 
Wobec braku uwag i innych propozycji , komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała 
w/w projekt uchwały . 
 
- projekt  uchwały Nr XXII/175/08  w sprawie ustalenia stawek podatku od środków    
  transportowych – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
  
- projekt uchwały Nr XXII/176/08 w sprawie przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami  
  miejscowości   Witkowo Pierwsze , w związku z wnioskiem o zniesienie i ustalenie  
  urzędowej nazwy miejscowości  – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt  
  uchwały ,  
 
- projekt uchwały Nr XXII/177/08  w sprawie wniosku o zniesienie i ustalenie  
  urzędowej nazwy miejscowości – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt   
  uchwały 
    
- projekt uchwały Nr XXII/178/08 w sprawie wniosku o zniesienie i ustalenie urzędowej   
  nazwy miejscowości – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
  
- projekt uchwały Nr XXII/179/08Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu   
  korzystania z boisk sportowych zlokalizowanych na terenie  gminy Stargard Szczeciński 
Przewodniczący komisji odnosząc się do projektu uchwały , a zwłaszcza do regulaminu 
zwrócił uwagę na niezgodność zapisu pkt 5 podpunktu 6 z pkt 5 podpunktem 1 , a odnosi się 
to do  zapisów spoŜywania alkoholu i  jego zakazu.  
W trakcie dyskusji zwracano uwagę na przeredagowanie  punktu  1 i 4 ,  dopisanie w 
podpunkcie 7 punktu 6  , „ poza miejscami do tego wyznaczonymi „ , radny Lutyński zwrócił 
uwagę , iŜ jest szereg zakazów , a kto będzie je egzekwował , zaproponował równieŜ , aby ten 
projekt uchwały z uwagi na zakończone rozgrywki , wycofać i dokładnie przeanalizować . 
Wójt Gminy – przypomniał ,Ŝe jest taki wymóg , aby taki regulamin został opracowany i był 
umieszczony na kaŜdym boisku sportowym .  
Przewodniczący Rady m.in. powiedział ,Ŝe Ŝycie zweryfikuje pewne  zapisy tego regulaminu 
i zawsze do tego tematu moŜna wrócić . 
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Wobec powyŜszego przewodniczący komisji podał do protokołu przyjęty  wniosek komisji w 
brzmieniu jak niŜej :  
Wniosek Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu do projektu uchwały Nr 
XXII/179/08 Rady Gminy Stargard Szczeciński w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z 
boisk sportowych zlokalizowanych na terenie gminy Stargard Szczeciński, a mianowicie:  
W regulaminie stanowiącym załącznik do w/w projektu uchwały Komisja proponuje zmienić 
zapis następujących punktów w brzmieniu jak niŜej: 
1.  Boisko jest obiektem uŜyteczności publicznej Gminy Stargard Szczeciński i słuŜy  
     przede wszystkim do rozwoju kultury fizycznej, w tym do organizowania  
     róŜnorodnych form rekreacji ruchowej oraz imprez sportowych. 
4. Gmina Stargard Szczeciński nie ponosi odpowiedzialności za szkody doznane przez  
    osoby przebywające na boisku, a w szczególności przez dzieci i młodzieŜ  bez  
    nadzoru opiekunów. 
 - punkt 6 podpunkt 7): 
7) palenia ognisk poza miejscami do tego wyznaczonymi. 
Ponadto przeredagować zapisy dotyczące spoŜywania napojów alkoholowych. 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie czyniąc to  jednogłośnie z 
uwzględnieniem wniosku . 
- projekt uchwały Nr XXII/180/08  w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z placów  
  zabaw  zlokalizowanych na terenie gminy Stargard Szczeciński – komisja jednogłośnie i  
  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
- projekt uchwały  Nr XXII/181/08 w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie  
  dotacji podmiotom nie naleŜącym do sektora finansów publicznych na cele publiczne  
  związane z realizacją zadań Gminy, sposobu rozliczania tej dotacji oraz kontroli  
  wykonywania  zleconego zadania  
Po wyjaśnieniach Skarbnik Gminy dotyczących zapisu & 6 ust.2 tj., a konkretnie  imiennych 
wykazów Organizacji - komisja zaproponowała , aby przeredagować zapis ust.2 i w związku 
z tym podjęła jednogłośnie wniosek o następującej treści :  
Wniosek Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu do projektu uchwały Nr 
XXII/181/08 Rady Gminy Stargard Szczeciński w sprawie określenia trybu postępowania o 
udzielenie dotacji podmiotom nie naleŜącym do sektora finansów publicznych na cele 
publiczne związane z realizacją zadań Gminy, sposobu rozliczania tej dotacji oraz kontroli 
wykonywania zleconego zadania,  a mianowicie:  
Komisja wnosi o powtórne przeredagowanie zapisu §6 ust. 2 z uwagi na problematyczność 
umieszczania wykazów imiennych  Organizacji w projekcie budŜetu. 
           
- projekt  uchwały Nr XXII/182/08 w sprawie przyjęcia na własność Gminy Stargard  
  Szczeciński samochodu osobowego – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała  
  projekt uchwały  
- projekt uchwały Nr XXII/183/08 w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie Gminy  
  Stargard Szczeciński do   Stowarzyszenia „WIR”- Wiejska Inicjatywa Rozwoju – komisja  
  jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
- projekt uchwały Nr XXII/184/08 w sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą:  
  „Rozbudowa i modernizacja sieci   kanalizacyjnej w zlewni jeziora Miedwie” 
Komisja po wysłuchaniu uzasadnienia  przedstawionego przez Wójta ,  zaopiniowała 
pozytywnie i jednogłośnie ten projekt uchwały . 
- projekt uchwały Nr XXII/185/08 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 r., zmiany  
  limitów wydatków  na wieloletnie  programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na  
  programy i projekty realizowane ze środków  pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej,  
  niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez  państwa członkowskie  
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(EFTA) oraz innych środków zagranicznych niepodlegających zwrotowi 
Skarbnik Gminy omawiając projekt uchwały posiłkowała się jego uzasadnieniem   , 
poinformował  o zadaniach , które przeszły do projektu budŜetu na rok 2009 . 
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
Ad.4 
Komisja po przeanalizowaniu informacji  z wykonania budŜetu gminy za trzy kwartały roku 
2008  wysłuchaniu wyjaśnień wójta i skarbnik ,wyraziła  swoją opinię jednogłośnie jak niŜej: 
Komisja przyjęła  przedstawioną informację i pozytywnie zaopiniowała  wykonanie budŜetu 
za   trzy kwartały roku 2008 . 
Ad.5 
Przewodniczący komisji  przystępując do przedstawienia informacji o stanie mienia 
komunalnego   zaznaczył ,Ŝe  członkowie komisji znają te sprawy . 
Przy omawianiu informacji przewodniczący komisji zwrócił uwagę , aby nie przejmować za 
duŜo dróg wewnętrznych ,  iŜ w pierwszej kolejności liczą się drogi gminne , a pozostałym 
pomagać . 
Wójt Gminy – poinformował członków komisji , Ŝe razem z wójtem Makowskim byli w 
Agencji Mienia Wojskowego w sprawie przejęcia nieruchomości po byłej jednostce 
wojskowej w Witkowie . W związku z artykułem w prasie , gminy będą mogły nabywać na 
mienie gminne  za darmo , będą sporządzone wykazy . 
Wójt powiedział ,Ŝe gmina złoŜy wniosek ze 100% bonifikatą , po nabycie nie będzie moŜna 
sprzedać przez 10 lat , naleŜałoby opracować koncepcję projektową  . Wójt  dodatkowo 
przedstawił listę osób zarejestrowanych w urzędzie starających się o lokale mieszkalne – 83 
rodziny .  
WyraŜając opinię do informacji o mieniu komunalnym , komisja jednogłośnie przyjęła opinię 
jak niŜej : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informację Wójta Gminy 
Stargard Szczeciński o stanie mienia komunalnego  . 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu . 
Ad.6  
Przewodniczący Komisji przedstawił informację o realizacji w 2008 roku zadań 
inwestycyjnych i remontowych . 
W trakcie omawiania na bieŜąco wyjaśniano wszystkie zapytania i uwagi do informacji  . 
Przewodniczący Komisji zgłosił konieczność odwodnienia a wlotu do jeziorka w 
Grzędzicach,  aby woda nie zalegała i tutaj zastępca wójta wyjaśnił ,Ŝe obecnie są problemy z 
brakiem wykonawcy . 
Wójt Gminy – poinformował o zadaniach inwestycyjnych dotyczących świetlic w Klępinie i 
Grzędzicach wpisanych do RPO i od 1 stycznia 2007 były to koszty kwalifikowane , a 
obecnie Urząd Marszałkowski  będzie chciał skrócić ten termin do 12 miesięcy od naboru . 
Wójt powiedział ,Ŝe zadanie w Klępinie jest w trakcie wykonywania i trudno byłoby 
zatrzymać prace , a  ogłoszony przetarg  na Grzędzice . Wymagane jest studium 
wykonalności i konsultacje społeczne i tutaj wójt zaproponował ,aby zlecić to firmie .  
Wójt zaproponował , aby właśnie ta komisji spotkała się z firmą konsultingową , która zajęła 
by się opracowaniem dokumentów . 
Przewodniczący komisji w pełni podzielił propozycję wójta , aby odbyło się takie spotkanie .  
Kolejno przewodniczący  podał opinię komisji do omawianego tematu , a mianowicie :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informację o realizacji w 2008 
roku zadań inwestycyjnych i remontowych – pozytywnie je zaopiniowała . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
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Ad.7 
Przewodniczący komisji przedstawił plan pracy komisji na rok 2009 . 
Członkowie komisji uwag i innych propozycji  nie zgłosili i jednogłośnie przyjęli plan pracy 
przedstawiony przez przewodniczącego komisji . 
Plan pracy komisji na rok 2009  stanowi załącznik do niniejszego protokołu .  
Ad.8 
Radny Kuźma zgłosił fakt,  Ŝe nie były posypane drogi i druga sprawa poruszona przez 
radnego dotyczyła zapytania , czy w obiekcie – szatnia sportowa-  powinny być włączone 
przez okres zimowy grzejniki i tutaj wójt zaproponował , aby były włączone minimalnie . 
Przewodniczący komisji poinformował ,Ŝe w takiej samej szatni w Grzędzicach przez okres 
zimowych były włączone grzejniki , ale wilgoć weszła na ścianę i tutaj radny zgłosił to jako 
usterkę do usunięcia przez wykonawcę . 
Wójt odpowiedział radnemu na temat  dotyczący nawiezienia ziemi na boisko sportowe w 
Grzędzicach . 
Komisji jeszcze raz wracając do projektu uchwały w sprawie podatku rolnego dokładnie 
zapoznała się z pisami w tej sprawie . 
Ad.9. 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim 
za udział i zamknął posiedzenie . 
 
Protokołowała :                                                                                 Przewodniczący Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                      Daniel Wilk  
Data sporządzenia :                                                                           Data podpisania ; 
2008.11.24                                                                                          2008. ……………… 
 
  
 


